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Redovna godišnja Skupština BK „Crikvenica“ održana 
 dana 17.12.2019. godine  u 19 sati 

 
u Sali za sastanke Gradske sportske dvorane u Crikvenici, Kotorska ulica 15. 
 
Dnevni red: 
 
1.   Izbor radnog predsjedništva: voditelja skupštine i 2 verifikatora zapisnika 
2.   Prijedlog i usvajanje dnevnog reda   
3.   Prijem novih članova u klub i brisanje neaktivnih 
4.   Čitanje i usvajanje zapisnika s prethodne redovne Izborne skupštine 12.04.2019. 
5.   Osvrt na financijsko stanje u klubu u tekućoj 2019. 
6.   Osvrt na održani 7. XCM Crikvenica i 20. biciklijadu Panorama Vinodola 2019.  
7.   Rasprava o postignutim rezultatima kluba i pojedinaca u 2019.g. i proglašenje najuspješnijeg 
8.   Financijski plan kluba za 2020.g. 
9.   Organizacija 8. XC UCI C3 maratona 2020.g i biciklijade 
10. Planovi za nadolazeću natjecateljsku sezonu i licenciranje natjecatelja 
11. Promjena tajnika kluba 
12. Razno  
 
Prisutni članovi: Dragan Sladonja, Robert Šandl, Dario Manestar, Aleksandra Domijan, Marko 
Jerković, Dalibor Medić, Davor Jurčić, Frane Medić, Gršo Mataija, Goran Balenović, Igor Posarić, 
Saša Mureta, Lovro Marčelja, Marko Marčelja, Sokolić Danijel, Tibor Tramišak, Alen Tomašev, 
Marko Velepič, Milko Tomašev, Alen Cuculić. Kvorum je konstatiran sa 18 članova sa pravom glasa. 
 
Ad.1 
 
Za voditelja skupštine određen je Šandl Robert, a verifikatori zapisnika su Dario Manestar i Saša 
Mureta. Prihvaćeno jednoglasno. 
 
Ad.2 
 
Dnevni red je usvojen jednoglasno. 
 
Ad.3 
 
Novi član kluba u 2019.g je postala Aleksandra Domijan, dok su iz članstva brisani sljedeći: Marjan 
Koščić, Dario Kovač, Aleksandar Mišin, Goran Škorić, Žarko Stilin i Marko Jurić. Većina isključenih 
su sami izrazili želju za brisanjem, dok su određeni brisani temeljem Zakona o udrugama. 
Primjedbu na ovu odluku su iznijeli Igor Posarić i Gršo Mataija. Ostali prisutni nisu imali primjedbe 
uz konstataciju da se svatko u budućem vremenu može ponovno uključiti u klub. 
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Ad.4 
 
Zapisnik sa prethodne Izborne skupštine je pročitao Šandl Robert i isto je usvojen jednoglasno. 
 
Ad.5 
 
Financijsko stanje kluba za 2019.g. je iznio i obrazložio Šandl Robert koji je pritom naveo prihode 
kluba od redovne djelatnosti, sponzora i sl. Financijsko stanje kluba nam dozvoljava da se klub 
bavi onim što mu je jedna od primarnih zadaća, a to je odlazak na utrke. 
 
Ad.6 
 
Klub je u 2019.g. održao 7. XC marathon Crikvenica te 20. Biciklijadu ‘’Panorama Vinodola’’. 
Maraton se trebao održati u svojem primarnom terminu sredinom mjeseca Svibnja, međutim zbog 
izrazito loših vremenskih prilika isti je morao biti odgođen za prvu nedjelju u mjesecu Rujnu što je 
prilično nezgodan termin zbog turističke sezone, gužvi u gradu i sl. Također je postojao veliki 
deficit u volonterima i nedostatku potpore svih članova kluba oko organizacije maratona. Ovo 
potonje predstavlja sve veći problem koji potencijalno može dovesti do prestanka organizacije 
maratona u budućnosti.  Maraton je prikupio oko 110 natjecatelja iz Hrvatske, Italije i Slovenije i 
protekao je u najboljem redu. Određeni problem se dogodio prilikom preklapanja trase ‘’B’’ i ‘’C’’ a 
primarno je nastao zbog odluke nadležnih sudaca da se start svake kategorije skrati na 15 minuta 
umjesto 30 kako je predviđeno raspisom utrke. Ovim putem klub se još jednom zahvaljuje svim 
sponzorima, donatorima, volonterima, pokroviteljima koji su dali nesebični doprinos da se 
manifestacija održi. Također velika zahvala i Dragutinu Šnajdaru iz tvrtke ‘’Tunar’’ na odlično 
pripremljenom obroku za sve učesnike maratona. 
 
Ad.7 
 
Biciklistički klub već godinama ostvaruje zavidne sportske rezultate te tako niti ova godina nije 
iznimka. U marathon kupu (XCM) završili smo na visokom 3. mjestu u poretku klubova dok smo u 
cross-country (XCO) završili na također odličnom 6. mjestu. Od pojedinačno postignutih rezultata 
vrijedi istaći dominaciju Grše Mataije u kategoriji Master D, odlične rezultate Marka Marčelje u 
kategoriji Master B, Alena Tomaševa u kategoriji Sport te posebno naše mlade članove Lovru 
Marčelju i Franu Medića u kategoriji U15. Inače Frane se uz XCO kup natječe i u downhill kupu 
gdje ostvaruje odlične rezultate te je shodno tome pozvan u Reprezentaciju Hrvatske. Klub je 
odlučio da je upravo Frane Medić dobitnik klupske nagrade za najuspješnijeg člana u 2019.g.  
Od ostalih hvale vrijednih podviga vrijedi istaći i mega maraton Marija Zubčića od Prevlake do 
Vukovara kroz 9 etapa koji je održan sredinom mjeseca Svibnja tekuće godine. 
 
Ad.8 
 
Klub je planirao finacijska sredstva za iduću godinu na nivou tekuće godine s time da ćemo tražiti 
povećanje redovnih sredstava budući da smo ove godine dostavili više troškova u odnosu na 
prihode redovnih sredstava te ćemo tražiti povećanje sredstava za održavanje maratona u 2020.g. 
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Ad.9. 
 
U 2020.g. je klub zamislio održati postojeće manifestacije koje već tradicionalno održavamo duži 
niz godina, s time da smo odlučili maraton uvrstiti u UCI svjestki kalendar utrka što nam je i 
odobreno, međutim Šandl Robert je izrazio opravdanu bojazan i skepsu oko organizacije maratona 
u sljedećoj godini. Što se tiče biciklijade, dogovoreno je da bi postojeću sportsku rutu trebalo 
promjeniti i da ide trasom obiteljske biciklijade te da nastavi dalje prema Driveniku i Križišću. 
 
Ad.10 
 
Planovi za sljedeću natjecateljsku sezonu ostaju isti kao i do sada. Licencirani natjecatelji bi trebali 
otići na barem pet utrka u kalendaru HBS-a. Klub plaća licenciranje i liječnički pregled sportaša 
samo onih koji ispune ili taj kriterij ili da doprinose radu kluba. Na kraju je ipak dogovoreno da 
svatko tko želi imati licencu i time biti osiguran u slučaju nesreće, može sam financirati izradu iste i 
platiti si liječnički pregled.  
 
Ad.11 
 
U ovoj točci smo trebali razgovarati o promjeni tajnika kluba Roberta Šandla, budući da je on to 
najavio još pred godinu dana, međutim zbog određenih specifičnih novonastalih okolnosti trenutno 
je dogovorena odgoda promjene tajnika te time Robert Šandl još neko vrijeme ostaje na tom 
mjestu. 
 
Ad.12 
 
U temi razno dogovarano je tradicionalno klupsko zatvaranje sezone kao i odlazak u Zagreb na 
Sjednicu HBS-a. 
 
Skupština je završena u 20:15h. 
 
Verifikatori zapisnika: 
 
Dario Manestar:____________________  
 
Saša Mureta: _____________________ 
 

 
U Ime BK Crikvenice, 
Šandl Robert, tajnik 

 
 
 


